
P R O T O K Ó Ł 
z obrad III Sesji Rady Gminy Radziejów 

z dnia 22 grudnia 2006 r. 
 

 
W sesji uczestniczyli: 
- Radni 
- Sołtysi 
- Wójt, Zastępca Wójta oraz Skarbnik Gminy 
- Kierownik SAPO, pracownik Urzędu Gminy obsługujący sesję. 
 
 
Otwarcia obrad sesji dokonał Stanisław Żbikowski – Przewodniczący Rady 
i przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Sprawy organizacyjne: 
a) otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum, 
b) przyjęcie porządku obrad i wybór sekretarza sesji, 
c) przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 
2. Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: funkcyjnego, motywacyjnego, mieszkaniowego, nagród, 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw: 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
 

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie gminy Radziejów na 
2007 rok: 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
 

4. Projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy 
Radziejów: 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie: 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
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6. Dyskusja. 
7. Składanie wniosków i interpelacji. 
8. Zakończenie obrad sesji. 

 
Ad. 1a) W sesji wg listy obecności uczestniczyło 15 radnych, sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał. 
 
Ad. 1b) Sekretarzem obrad sesji została wybrana Radna Barbara Chojnacka 

14 głosami, przy 1 głosie wstrzymującym się. Radny Krzysztof 
Nowowiejski złożył wniosek o zmianę w porządku obrad proponując 
aby na początek obrad wprowadzić zmiany w składach osobowych 
Komisji Rady i powrócić z 7 do 5 osobowych składów. Za przyjęciem 
porządku obrad z zaproponowaną zmianą głosowało 15 radnych.  

 
Ad. 1c) Protokół z obrad poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu bez 

odczytania. 
 
Ad. 2) Przewodniczący Rady Stanisław Żbikowski w związku z koniecznością 

przesunięcia przyjęcia uchwały w sprawie: „Regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: funkcyjnego, motywacyjnego, mieszkaniowego, nagród, 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw” na obrady następnej sesji poprosił o wyjaśnienie tej kwestii 
Kierownika SAPO. 

 Kierownik SAPO Dionizy Wojciechowski poinformował zebranych, że 
zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami na posiedzeniach komisji przyjęcie 
regulaminu uwarunkowane było uzgodnieniem i przyjęciem go przez 
Związki Zawodowe. W chwili obecnej jeden związek zaakceptował 
przedstawiony regulamin, natomiast drugi związek po dyskusji 
przedstawił na piśmie propozycje zmian. Propozycje te zmierzają 
w kierunku znacznego podwyższenia wydatków na oświatę w związku 
z tym będziemy prowadzić rozmowy ze związkami zawodowymi na 
spotkaniu, które odbędzie się 27 grudnia 2006 roku o godzinie 1000  aby 
osiągnąć kompromis zadawalający obie strony. 

 
Przewodniczący Rady Stanisław Żbikowski zaproponował w związku 
z wykreśleniem z porządku Regulaminu wynagradzania nauczycieli 
wprowadzenie projektu uchwał w sprawie wyboru do Komisji Rady Gminy 
i poprosił o rozdanie projektu uchwał radnym ogłaszając 5 minutową 
przerwę. 
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Przewodniczący Rady po przerwie wznowił obrady i podał pod głosowanie 
wniosek o zmianę składów osobowych komisji na 5 osobowe. Wniosek 
przyjęto 14 głosami przy 1 głosie wstrzymującym się. 
Radny Krzysztof Nowowiejski poprosił o zamianę w składach komisji z Radną 
Barbarą Chojnacką z Komisji Finansowo-Budżetowej do Komisji Oświaty i 
Kultury. 
Projekt uchwały w sprawie wyboru do Komisji Rady Gminy Radziejów 
przedstawił Przewodniczący Rady Stanisław Żbikowski. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
Członkami Komisji zostali: 
Komisja finansowo-Budżetowa: 

1. Chojnacka Barbara 
2. Głowacki Ireneusz 
3. Linowicki Mirosław 
4. Odważny Jan 
5. Tomczak Henryk 

 
Komisja Rolnictwa oraz Spraw Socjalnych: 

1. Bandyszewski Marian 
2. Migdalski Wiesław 
3. Pawlak Andrzej 
4. Skupniewicz Kazimierz 
5. Wiśniewski Kazimierz 

 
Komisja Oświaty i Kultury 

1. Bandyszewski Marian 
2. Nowowiejski Krzysztof 
3. Skupniewicz Kazimierz 
4. Śniadecki Władysław 
5. Wielgopolan Stanisław 

 
Projekt uchwały w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej przedstawił 
Przewodniczący Rady Stanisław Żbikowski. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
Członkami Komisji Rewizyjnej zostali: 

1. Linowiecki Mirosław 
2. Nowakowska Grażyna 
3. Odważny Jan 

 
Ad. 3a i b) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
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w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy Radziejów na 
2007 rok przedstawił Zastępca Przewodniczącego Rady Marian 
Bandyszewski. 

 Pani Teresa Chęś – „Program współpracy z organizacjami 
pozarządowymi jest programem uchwalanym zgodnie z ustawą 
corocznie. Wskazuje najważniejsze cele programu, podmioty 
współpracy, szczegółowo określa zadania jak i formy współpracy” 

 
Ad. 4a i b) Projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy 

Radziejów przedstawił Zastępca Przewodniczącego Rady Marian 
Bandyszewski. 

 Radny Krzysztof Nowowiejski poprosił o informację czy 
wynagrodzenie uległo zmianie, czy też zostało na tym samym poziomie. 

 Skarbnik Gminy Irena Szynkowaska - „wynagrodzenie pozostało na 
tym samym poziomie jednak w związku z rozpoczęciem nowej kadencji 
podjęcie tej uchwały jest niezbędne”. 

 Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 

 
Ad. 5a i b) Projekt uchwały  „zmieniający uchwałę Nr XXVII/144/2005 

w sprawie budżety gminy na 2006 r.” przedstawił Zastępca 
Przewodniczącego Rady Marian Bandyszewski. 

 Kwotę dochodów w wysokości 7.787.026 zł zastąpiono kwotą 
7.804.328zł. Z uwagi na zwiększenie dochodów o kwotę 17.302 zł, uległy 
również zwiększeniu o taka samą kwotę wydatki. Po zmianach plan 
wydatków wynosi 7.894.328 zł. 

 Radny Kazimierz Skupniewicz zapytał jaki wpływ na budżet gminy 
mogą mieć zmiany przepisów od 1 stycznia 2007 roku w opłatach 
i znakach skarbowych, ponieważ część czynności będzie z tych opłat wg 
nowych przepisów zwolniona. 

 Skarbnik Gminy Irena Szynkowska – „będzie mniej wpływów do 
budżetu gminy” 

 Radny Kazimierz Skupniewicz – „co się stanie ze znakami skarbowymi 
jeżeli wystąpi na koniec roku zapas, a bank ich nie przyjmie ” 

 Skarbnik Gminy Irena Szynkowska – „na koniec roku ze znaków 
rozliczamy się z bankiem” wg wcześniej podpisanej umowy. 

 Za przyjęciem naniesionych zmian głosowało 15 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. 6) Wójt Gminy poinformował zebranych, że na obrady następnej sesji 

zostali zaproszeni specjaliści w pozyskiwaniu środków z Unii 
Europejskiej, którzy przedstawią możliwości korzystania z tych 
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środków przez Gminę. W przyszłym roku chcemy skorzystać z tej 
pomocy na modernizację hydroforni jak i na drogi gminne ale na te, 
które już są na odnowę nawierzchni asfaltowych. 

 Prowadzone są rozmowy z Dyrektorem Zakładu Energetycznego na 
temat odnowy całego oświetlenia na terenie naszej gminy. Wymienione 
zostałby wszystkie lampy i sterowniki ale zmieniona zostałaby umowa 
na opłaty za energię, obecnie płacimy za faktycznie wykorzystaną 
energię, a płacilibyśmy ryczałtowo. Czekamy na dokładne wyliczenia i 
propozycje zmian z Zakładu Energetycznego. 

 Radny Krzysztof Nowowiejski – czy modernizacja lamp nastąpiłaby 
w ramach dzierżawy czy też musimy zaangażować własne środki. 

 Wójt Gminy – nasze środki nie zostałyby zaangażowane natomiast 
płacąc ryczałt spłacana była by ta wymiana ze względu na to, że nowe 
lampy pobierają znacznie mniej energii niż obecne i na tej różnicy 
Zakład Energetyczny odzyska poniesione nakłady, byłaby to spłata 
w ramach oszczędności energii korzystna również dla nas. 

 Wójt Gminy – w przyszłym roku renowacji poddane zostały by 
wszystkie stare drogi z nawierzchnią asfaltową, natomiast 
wstrzymalibyśmy się z budową nowych dróg oprócz jednej w Starym 
Radziejowie i małego odcinka około 30-40 metrów w Bieganowie -
dotyczy to dojazdu do Szkoły Podstawowej. 

 Koszty modernizacja hydroforni w Płowcach będą wynosiły 
w granicach od 600.000 zł do 1.000.000 zł. Dzięki tej modernizacji 
skończą się problemy z dostarczeniem wody do odbiorców szczególnie 
w okresach suszy kiedy pobór wody znacznie wzrasta, a urządzenia 
jakie funkcjonują w hydroforni nie wytrzymują obciążenia. 

 Radny Władysław Śniadecki – czy na nowe drogi będą też 
przeznaczone środki. 

 Wójt Gminy – w przyszłym roku tylko Stary Radziejów i odcinek przy 
Szkole w Bieganowie, natomiast w 2008 roku będziemy kontynuować 
budowę nowych dróg tych wszystkich jakie wcześniej były rozpoczęte. 

 Na budowę tych dróg musimy przeznaczyć własne środki gdyż nie ma 
możliwości ich dofinansowania z środków europejskich, są to drogi o 
dość małej przepustowości. 

 Przewodniczący Rady Stanisław Żbikowski przypomniał wszystkim 
radnym o zbliżającym się końcowym terminie złożenia oświadczeń 
majątkowych do 27 grudnia 2006 roku. Następnie podziękował 
wszystkim obecnym za udział w obradach III Sesji i dokonał jej 
zamknięcia. 

 


